

**AIA International Limited**(Incorporated in Bermuda
with limited liability)1903, AIA Tower, 251A-301,
Avenida Comercial de Macau
Macau
T: (853) 8988 1814 (Employer)
(853) 0800 272 (Member)
F: (853) 2872 2782

RETIREMENT.AIA.COM.HK

MACAU**Change of Authorized Signatory List**
授權人簽名式樣清單之修定

Plan No. 計劃編號 : _____

Employer Name 僱主名稱 : _____

Part A 甲部分We hereby confirm to add the authorized signature(s) of the following persons(s) to the existing Authorized Signatory List.
吾等現確定於現有之授權人簽名式樣清單中加入下列獲授權人士之簽署。(1) Name 姓名 : _____
Position 職銜 : _____ Signature 簽署式樣 : _____(2) Name 姓名 : _____
Position 職銜 : _____ Signature 簽署式樣 : _____

Effective Date 生效日期 : _____

Part B 乙部分We hereby confirm to remove the following persons(s) from the Authorized Signatory List.
吾等現確定刪除下列人士之授權簽署。

(1) Name 姓名 : _____ Position 職銜 : _____

(2) Name 姓名 : _____ Position 職銜 : _____

Effective Date 生效日期 : _____

Part C 丙部分**Declaration 聲明**

The undersigned hereby declares and agrees that any personal information collected or held by the Management Company (whether contained in this form or otherwise obtained) is provided and may be held, used, and disclosed by the Management Company to individuals/organisations associated with the Management Company or any selected third party (within or outside Macau), for the purposes of processing this form and providing subsequent services for this and other financial products and services, direct marketing, data matching, and to communicate with the undersigned for such purposes. The undersigned understands that (i) the undersigned is duly authorized to release the information of its employees and will fully indemnify the Management Company for any losses, damages, or claims that might result from the release of such information; (ii) the Management Company may be unable to process this form if the undersigned fails to provide any information requested in this form; and (iii) the undersigned has the right to obtain access to and to request correction of any personal information held by the Management Company concerning the employees of the undersigned. Such request can be made to the Management Company.

申請人現聲明並同意，管理公司可保留、使用或透露管理公司所收集或保留的任何有關申請人的個人資料(在此表格所載或從其他途徑取得)，給予與管理公司有關人士或公司或被選定的機構(在澳門或海外)，用作處理本文件及其他財務產品及服務有關的申請及直銷和提供其售後服務，資料核對等用途，及因此等用途與申請人聯絡。申請人明白到：(i)申請人獲授權公開其僱員之資料，並補償管理公司因公開有關資料所導致之任何損失、損壞或申索，(ii)倘若申請人未能提供本表格所需的資料，管理公司將可能無法處理有關表格，及(iii)申請人有權向管理公司查閱及要求修正管理公司持有有關申請人僱員之任何個人資料，有關要求可向管理公司提出辦理。

We confirm that we have read, understood and agreed to the above declaration.
吾等確認已參閱，瞭解及同意上述之聲明。Authorized signature*
授權人簽署*Company chop
公司印鑑

Name 姓名 : _____

Position 職銜 : _____

Date 日期 : _____

* For Corporation, this list needs to be signed by a Director
For Sole Proprietor, this list needs to be signed by the Sole Proprietor
For Partnership, this list needs to be signed by any one of the partners倘為法人公司，本清單必須由董事簽署
倘為獨資經營公司，本清單必須由獨資經營者簽署
倘為合夥經營公司，本清單必須由任何一位合夥人簽署